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Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ a MŠ Praha 6, Bílá 1, 160 00 Praha 6 
konané dne 23. 11. 2023 

 
Zasedání bylo svoláno z podnětu ředitele školy předsedou školské rady prostřednictvím e-mailu a 
proběhlo v ředitelně Základní školy Bílá. Zasedání bylo zahájeno 23. 11. 2023 v 18:00 hod. 
 
Celého průběhu zasedání se zúčastnili tito členové školské rady:  

- JUDr. Jiří Svoboda 
- PhDr. Soňa Rysová 
- Štěpán Barták 
- Mgr. Dana Gazdová 

 
- Mgr. Josef Vinduška – ředitel školy 

 
Omluveni pro nemoc: 

- JUDr. Patricie Pražáková 
- Mgr. Gabriela Filipová 

 
*** 

 
Předseda školské rady úvodem konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů školské rady (4 
členové ze 6) a ta je proto usnášeníschopná. Upozornil, že pro schválení výroční zprávy musí hlasovat 
nadpoloviční většina všech členů, tedy schválit výroční zprávu bude možno pouze všemi přítomnými 
členy na tomto zasedání.  
 
Předseda školské rady/Ředitel školy seznámil všechny přítomné s programem zasedání školské rady. 
 
Program jednání: 

• Projednání a příp. schválení Výroční zprávy ZŠ a MŠ Bílá za školní rok 2022/2023 
• Diskuze 
• Závěr 

 
Ředitel školy zahájil zasedání úvodní slovem a informoval přítomné, že uplynulý školní rok 2022/2023 
proběhl po dlouhé době normálně, bez tzv. kovidových opatření. Nosným tématem pro školní rok 
2022/2023 byla konsolidace stavu, s tím, že se intenzivně řešilo přijetí a výuka žáků z Ukrajiny. Školní 
rok 2022/2023 skončil rezignací ředitele Mgr. Jiřího Tomčaly a zvolením nového ředitele Mgr. Josefa 
Vindušky. 
 

*** 
 

1. Projednání výroční zprávy za školní rok 2022/2023 
 

V rámci projednání výroční zprávy za školní rok 2022/2023, před jejím schválením, byly ze strany 
členů školské rady vzneseny požadavky na vysvětlení, následné úpravy a doplnění výroční zprávy. 
 
Školská rada navrhuje výroční zprávu za rok 2022/2023 doplnit a upravit následovně: 
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1. Školní inspekce /doplnění stížností, upřesnění (kontrola kvůli žákyni z Uzbekistánu, další 
inspekce proběhla kvůli šikaně žákyně na prvním stupni).  

2. Volitelné předměty - na straně 7 výroční zprávy vyškrtnout (již neplatí) následující větu „Tyto 
předměty zařazujeme do povinného učebního plánu již od druhého ročníku po jedné hodině, na 
druhém stupni pak tuto nabídku rozšiřujeme a žáci mají v povinném základu v 6. a 7. ročníku 
po třech hodinách týdně.“. 

3.  Zaměření na jazyky: 
 Upravit větu: Předměty v AJ - pouze pro jazykové třídy A. 

4. Rozpracovat spolupráci s ČVUT –zmínit uzavřené memorandum a dlouhodobý záměr 
spolupráce.  

5. Doplnit odstavec – spolupráce se SRPŠ: 
„Spolek rodičů a přátel ZŠ a MŠ Bílá zajišťoval jako každý školní rok pravidelnou finanční 
podporu školy, a to akcí školy v těchto oblastech: příspěvky na ples devátých tříd, nákup 
školních pomůcek a zařízení, úhrada nákladů dopravy na plavecké kurzy a nákladů na lepší 
stravu, proplacení odměn žáků v rámci lyžařských kurzů, adaptačních kurzů, dalších 
mimoškolních výletu pořádaných školou (lyžařské, turistické a školy v přírodě). Ve školním 
roce 2022/2023 se jednalo o celkovou podporu ve výši 183.210,41 Kč, konkrétní výčet podpory 
SRPŠ za školní rok 2022/2023 je specifikován a zveřejněn na webových stránkách SRPŠ 
v sekci aktuality (https://www.srpsbila.cz/podpora-srps-za-skolni-rok-2022-2023/).“ 

6. Kyberšikana – doplnit konkrétní opatření (prevence a její výkon)  
7. Doplnit Noc s Andersenem – do bodu 14, v rámci celorepublikové akce škola pořádá ve 

stejném terminu akci „Večer s Andersenem“ – protože je o tuto akci velký zájem pořádá škola 
ještě akci pro starší děti „Večer v knihovně“. 

8. Upravit pobyty v zahraničí – přidat Německo, upravit, že výjezdy jsou od 6. ročníků.  
9. Formální úpravy výroční zprávy, odkazy, formátování (sjednocený font a zarovnávání řádků, 

odstavců), finální jazyková korektura. 

 
2. Diskuse 

 
Následně diskuse o plánovaných akcí a projektech ZŠ a MŠ Bílá, a to konkrétně: 

a. pokračování ve spolupráci s ČVÚT; 
b. školní parlament – založení, volby, fungování; 
c. výsledky SCIO testů zúčastněných škol – seznámení se s podporou spolku, kdy s ohledem 

na zrušení SCIO testování, resp. úhrady za ně ze strany zřizovatele, byla Spolkem rodičů a 
přátel schválena podpora SCIO testování žáků školy (6. a 9. tříd) v částce 30.000 až 35.000 
Kč; 

d. založení platformy pro komunikaci rodičů s vedením školy, další setkání na toto téma 
v lednu 2024; 

e. doporučení Fullbrigtova komise – škola, nechť se podívá na možnost získat zde lektory. 
 

3. Závěr 
 
S ohledem na rozsah úprav výroční zprávy za školní rok 2022/2023 bylo přítomnými členy dohodnuto, 
že výroční zpráva v předložené podobě nebude na zasedání schvalována.  
 
Bylo dohodnuto, že schválení výroční zprávy za školní rok 2022/2023 proběhne po provedení jejich 
úprav a doplnění, a to mimo zasedání školské rady, formou zasedání per rollam (čl. 7 jednacího řádu 
šk. rady), vyhlášené předsedou šk. rady poté, co bude ředitelem školy doručena opravená výroční zpráva 
za šk. rok 2022/2023.  

 

https://www.srpsbila.cz/podpora-srps-za-skolni-rok-2022-2023/
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Zasedání školské rady bylo ukončeno ve 20:00 hod. 
 
Zapsali: Mgr. Dana Gazdová a JUDr. Jiří Svoboda, 23. 11. 2023 
 
 

*** 
V Praze dne 23. listopadu 2023 
 
 
 
 
Podpis:  …………………………………………… 

JUDr. Jiří Svoboda, předseda školské rady 
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